
Obecnf tirad Str6ne pod Tatrami
V Str6iach Pod Tatrami
23,10.2r4

ZAPISNICA

Z porady poslancov OZ
uskutoinenej dia

22.10.2014

Pritomni : lpodl a priloZenej prezendnej listiny/ Podet:

7

poslanci OZ

ostatni

hostia

Nepritomni /menovite/ :

ospravedlneni Stanislav Polho5, Igor Oradko

neosoravedlneni:

Rokovanie otvoril a viedol J 6n BadZo, starosta obce,

ktorjz prehl6stl OZ za sp6sobi16 a uzn6$aniaschopnd a predloZil n6vrh u rokovania:

Program:

1. Otvoreniezasadnvtta
2. Urdenie zapisovatela a overovatefov zhprsnice

3. Oprava obecnej kanalizdcrapri ONB (,.206

4. Pristupov6 chodniky pri ONB v r6mskej osade

5. Dei ricty k star5im
6. Zru5enie elokovanych pracovisk
l. Ziadostr obdanov
8. Uprava rozpodtu
9, Rdzne



2

Priebeh rokovania:

K 1. bodu programu:,
j ednomys efne sirhlasili.

Starosta obce predloZil program rokovania, s ktorym poslanci OZ

K 2. bodu programu: Za overovate.lov z6pisnice boli navrhnuti a jednomysellne schv6leni

Julius BadLo aGejza Bado.

K 3. bodu programu:
Starosta <rbce obozn6mil poslancov s probl6mom s obeonou kanaliztrciou v r6mskej osade pri
ONB d.206 a203. Obecn6 kanahzlcia sa tam st6le upch6va, Pretl6daniekanalizhcie firmou je

iba dodasn6 rie5enie, ked'Ze sa problerh st6le opakuje, I,lavrhol poslancom rozkopat' a opravit'
kanalizilciu v diZke cca 50 brn. S r-rdvlhom poslanci jednomysel'ne sfhlasili.

K 4. bodu programu:
Starosta obce informoval poslancov o dlhotrvajircom probl6me pristupu obdanov k ONB'

Chodniky tam nie sir do dnesn6ho diia urobend a ked' je daLdtve podasie, tak majil obdania

pred bytrni blato a vodu. Starosta navrhol poslancom urobit' pristupov6 chodniky k ONB zo

z6mkovej dlalby, ked'Ze asfalt by sL6l viac finandnych prostriedkov. Starosta informoval

poslancov, Le sa bude drZat' obecnou smemicou o verejnom obstar6vani a po schv6leni

finandnych prostriedkov urobi prieskum trhu. Poslanci jednomysefne odsrihlasili n6kup

a uloZenie z|mkovej dlaLby aj s obrubnikmi pri ONB v sume do 30 000,00€ bez DPH.

K 5. bodu programu:
Starosta informoval poslancov o zhitere urobit' posedenie na Dei ircty k star5im na dei
25,10.2014. Predseda kultiry a Sportu J6n Oradko bude mat' na starosti otganizadnd

a finandn6 zabezpedenie podujatia, Poslanci jednomysefne odsrihlasili finandn6 prostriedky na

organizovanie dia v sume 1500,00€.

K 6. bodu programu:
Starosta obce informoval pnslancov o potrebe vyradit' elokovand pracoviskf zo silstavy SkOl

aSkolskych zaradeni Pradiarenskh I aSlavkovsk6 19 vL{eLmarku zd6vodu, Ze vyudovanie

Ziakov sa premiestnilo do novej kontajnerovej ZS v tunaj5ej romskej osade. Poslanci
j ednomysefne odsirhlasili vyradit' tieto elekovan6 pracovisk6.

K 7" bodu programu:
Poslanci OZ sa zaoberali Ziadost'ami obdanov o jednorazovy finandny prispevok. Starosta

navrhol, aby jednorfnov6 finandn6 pr,ostriedky dostali len obdania, ktori sf t'aZko zdravotne

postihnuti alebo laLko chori. Poslane<! Milan Badlo navrhol urobit'3 dlennir komisiu. Termin
posirdenia Ziadosti je do 31.I0.20I4 aZiadosti sa budir posudzovat' na najbliZ5om

zastupitelistve. Poslanci jednomysel'n,e odsirhlasili 3 dlennir komisiu v zloLeni: Milan BadLo,

Jirlius BadZo, J6n Oradko.

K 8. bodu programu:
V5etci plitomni poslanci navrhli, Ze odmeny zavykondvanie funkcie poslancov a za

zasadnutia obecn6ho zastupitefstva sa vzdhvaju v plospech obdanov obce. PedaZn6

prostriedky pouZijri na z6rrrkovir dlailbv pri ONB. Poslanci jednomysefne odsirhlasili presun



finandnjrch prostriedkov v sume 8855,90€ z odmien a prispevkov poslancov OZ na kapit6lov6
vydavky.

K 9. bodu programu:
Poslanec Anton Oradko navrhol opravit'bet6novu platiu pri vytokovom stojane v romskej

osade. Poslanci jednomysellne odsrihlasili opralu bet6novej platne v sume 200,00€,

Starosta obce navrhol opravit'mir a podbytku v ONB d,222 z d6vodu veternej kalamity.
Poslanci s tymto ndvrhom jednomysellne srihlasili.

Overovatelia: Jirlius BadLo e /t--

Gejza Bado


